



2019-20 မြင့်မားစွာ အောင်မြင်စွမ်းဆောင်နိုင်သူများ အထူး သင်ကြားပို့ချမှု အစီအစဉ် (Magnet Program)

အရည်အချင်းပြည့်မှီမှု နှင့် ဆက်လက်တက်ရောက်မှုဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်များ

DeKalb ကောင်တီကျောင်းခရိုင်သည် မိဘများအား မိမိတို့ကလေး၏ နေအိမ်၌ သင်ယူလေ့လာမှု အတွေ့ အကြုံများတွင်သော်လည်းကောင်း၊ ထို့ပြင် ကျောင်း လုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများ၌ လုပ်အားပေးပါဝင်ခြင်းဖြင့်သော်လည်းကောင်း ပါဝင်ဆောင်ရွက်မှုပြုရန် များစွာ တိုက်တွန်းအားပေးသည်။

- **မူလတန်းကျောင်းအစီအစဉ်ဆိုင်ရာ အရည်အချင်းပြည့်မှီမှု** - မြင့်မားစွာ အောင်မြင်စွမ်းဆောင်နိုင်သူများ အထူးပြုမဂ္ဂနက် အစီအစဉ် (High Achievers Magnet Program) အတွက်လျှောက်ထားသူများ အားလုံးသည် ပင်မ ဘာသာရပ်များတွင် ဆောင်းရာသီ ပျမ်းမျှဂရိတ်ပွိုင့်အမှတ် (GPA) 3.0 (သို့မဟုတ် အထက်) ရရှိရမည် ဖြစ်သည်။ အတန်း 4 - 6 သို့ အတန်းမြင့်လာသော DeKalb ကျောင်းသားများသည် 2018-2019 ကျောင်းပညာသင်နှစ်အတွင်း ဆောင်ရွက်ခဲ့သော M.A.P. အက်ဖြတ်စစ်ဆေးမှုပေါ်တွင် အခြေခံပြီး စုစုပေါင်း စာဖတ်ခြင်း ရမှတ် 75 စုမြောက် ရာခိုင်နှုန်းအရ (သို့မဟုတ် အထက်)၊ စုစုပေါင်း သင်္ချာရမှတ် 75 စုမြောက် ရာခိုင်နှုန်းအရ (သို့မဟုတ် အထက်) ရရှိရမည် ဖြစ်သည်။ DeKalb ကောင်တီကျောင်းခရိုင် စာသင်ကျောင်းတစ်ခု၌ စာရင်းသွင်းထားခြင်း မရှိသော ကျောင်းသားများ အားလုံးသည်လည်း 2018-2019 ကျောင်းပညာသင်နှစ်အတွင်း ဆောင်ရွက်ခဲ့သော M.A.P. အက်ဖြတ်စစ်ဆေးမှုပေါ်တွင် အခြေခံပြီး စုစုပေါင်း စာဖတ်ခြင်း ရမှတ် 75 စုမြောက် ရာခိုင်နှုန်းအရ (သို့မဟုတ် အထက်)၊ စုစုပေါင်း သင်္ချာရမှတ် 75 စုမြောက် ရာခိုင်နှုန်းအရ (သို့မဟုတ် အထက်) ရရှိရမည် ဖြစ်သည်။
- **မူလတန်းကျောင်းအစီအစဉ် ဆက်လက်တက်ရောက်မှုဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်များ** - မြင့်မားစွာ အောင်မြင်စွမ်းဆောင်နိုင်သူများအတွက် အထူး အထူး သင်ကြားပို့ချမှု အစီအစဉ် ၌ စာရင်းသွင်းထားသော မူလတန်းကျောင်းသားများသည် တစ်နှစ်စီလျှင် အစီအစဉ်တစ်လျှောက် ပင်မ ဘာသာရပ်များ၌ အတန်း၏ပျမ်းမျှအမှတ် (GPA) 3.0 (သို့မဟုတ် အထက်) အား ထိန်းသိမ်းထားနိုင်ရမည်ဖြစ်သည်။ ပညာရေးစွမ်းဆောင်ချက် စံသတ်မှတ်ချက်များအား ထိန်းသိမ်းထားနိုင်ခြင်းမရှိသော ကျောင်းသားများအား စာသင်နှစ်ဝက်တစ်ခုစာအတွက် အစ အစမ်းစောင့်ကြည့်လေ့လာမှုအတွင်း နေရာချထားမည် ဖြစ်သည်။ အစမ်းစောင့်ကြည့်မှုကာလတစ်လျှောက် ပညာရေးစွမ်းဆောင်ချက် စံသတ်မှတ်ချက်များအောက်တွင် GPA ရရှိသည့် ကျောင်းသားမှန်သမျှထံသို့ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှု အစီအစဉ်များအား ထောက်ပံ့ပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။ မိဘများအနေနှင့် အားလုံးသော တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲများသို့ တက်ရောက်ရန် လိုအပ်သည်။ အတန်း၏ အဆင့်များသတ်မှတ်သော ကာလဆက်တိုက် နှစ်ခု သို့မဟုတ် စာသင်နှစ်ဝက် နှစ်ခု အပြီးနောက် 3.0 GPA မရှိသော ကျောင်းသားများသည် အထူး သင်ကြားပို့ချမှု အစီအစဉ်မှ ထွက်ခွာပြီး မိမိတို့ နေအိမ်ကျောင်းတွင် စာရင်းသွင်းရမည် ဖြစ်သည်။ အကယ်၍ ကျောင်းသားတစ်ဦးသည် ကျောင်းပညာသင်နှစ်၏ မည်သည့် ကာလအတောအတွင်းတွင်မဆို ပရိုမိုးရှင်း စံသတ်မှတ်ချက်များဖြင့် ပြည့်မှီကိုက်ညီခြင်းမရှိပါလျှင် အဆ အဆိုပါကျောင်းသားသည် အထူး သင်ကြားပို့ချမှု အစီအစဉ်မှ ချက်ချင်း နှုတ်ထွက်ပြီး နေအိမ်ကျောင်းသို့ ပြန်လည် တက်ရောက်ရမည် ဖြစ်သည်။
- **အလယ်တန်း နှင့် အထက်တန်းကျောင်းအစီအစဉ်ဆိုင်ရာ အရည်အချင်းပြည့်မှီမှု** - မြင့်မားစွာ အောင်မြင်စွမ်းဆောင်နိုင်သူများ အထူးပြုမဂ္ဂနက် အစီအစဉ် (High Achievers Magnet Program) အတွက်လျှောက်ထားသူများ အားလုံး သည် ပင်မ ဘာသာရပ်များတွင် ဆောင်းရာသီ စာ သင်နှစ်ဝက် ပျမ်းမျှဂရိတ်ပွိုင့်အမှတ် (GPA) 3.0 (သို့မဟုတ် အထက်) ရရှိရမည် ဖြစ်သည်။ အတန်း 7 - 9 သို့ အတန်းမြင့်လာသော DeKalb ကျောင်းသားများသည် 2018-2019 ကျောင်းပညာသင်နှစ်အတွင်း ဆောင်ရွက်ခဲ့သော M.A.P. အက်ဖြတ်စစ်ဆေးမှုပေါ်တွင် အခြေခံပြီး စုစုပေါင်း စာဖတ်ခြင်း ရမှတ် 75 စုမြောက် ရာခိုင်နှုန်းအရ (သို့မဟုတ် အထက်)၊ စုစုပေါင်း သင်္ချာရမှတ် 75 စုမြောက် ရာခိုင်နှုန်းအရ (သို့မဟုတ် အထက်) ရရှိရမည် ဖြစ်သည်။ DeKalb ကောင်တီကျောင်းခရိုင် စာသင်ကျောင်းတစ်ခု၌ စာရင်းသွင်းထားခြင်း မရှိသော ကျောင်းသားများ အားလုံးသည်လည်း 2018-2019 ကျောင်းပညာသင်နှစ်အတွင်း ဆောင်ရွက်ခဲ့သော M.A.P. အက်ဖြတ်စစ်ဆေးမှုပေါ်တွင် အခြေခံပြီး စုစုပေါင်း စာဖတ်ခြင်း ရမှတ် 75 စုမြောက် ရာခိုင်နှုန်းအရ (သို့မဟုတ် အထက်)၊ စုစုပေါင်း သင်္ချာရမှတ် 75 စုမြောက် ရာခိုင်နှုန်းအရ (သို့မဟုတ် အထက်) ရရှိရမည် ဖြစ်သည်။ အထက်တန်းကျောင်း မြင့်မားစွာ အောင်မြင်စွမ်းဆောင်နိုင်သူများ အထူးသင်ကြားပို့ချမှု အစီအစဉ်များအတွက် လျှောက်ထားသော ကျောင်းသားများသည်လည်း အတန်း၏အဆင့်နှင့်ကိုက်ညီသော လိုအပ်ချက် ဘာ ဘာသာရပ်များကို အောင်မြင်စွာ ပြီးမြောက်ဆောင်ရွက်ထားနိုင်ရမည် ဖြစ်သည်။



• **အလယ်တန်း နှင့် အထက်တန်းကျောင်းအစီအစဉ် ဆက်လက်တက်ရောက်မှုဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်များ -**

မြင့်မားစွာ အောင်မြင်စွမ်းဆောင်နိုင်သူများအတွက် အထူးပြုမဂ္ဂနက် အစီအစဉ်များအတွင်း စာရင်းသွင်းထားသည့် အလယ်တန်း နှင့် အထက်တန်း ကျောင်းသားများသည် ပင်မ ဘာသာရပ်များ အားလုံးတွင် အလုံးစုံ ကိန်းဂဏန်းဆိုင်ရာ ပင်မပျမ်းမျှ 80 ၊ ကိန်းဂဏန်းဆိုင်ရာ အနည်းဆုံး အမှတ်သတ်မှတ်ချက် 71 အား ထိန်းသိမ်းထားနိုင်ရမည်ဖြစ်ပြီး၊ စာသင်နှစ်ဝက်တစ်ခုစီအတွက် ပရိုမိုးရှင်း စံသတ်မှတ်ချက်များဖြင့် ပြည့်မှီကိုက်ညီရမည် ဖြစ်သည်။ ပညာရေးစွမ်းဆောင်ချက် စံသတ်မှတ်ချက်များအား ထိန်းသိမ်းထားနိုင်ခြင်းမရှိသော ကျောင်းသားများအား စာသင်နှစ်ဝက်တစ်ခုစီအတွက် အစမ်းစောင့်ကြည့်လေ့လာမှုအတွင်း နေရာချထားမည် ဖြစ်သည်။ မိဘများအနေနှင့် အားလုံးသော ကွဲကွန်ဖရန့်ဆွေးနွေးပွဲများသို့ တက်ရောက်ရန် လိုအပ်သည်။ ပညာရေးစွမ်းဆောင်ချက် စံသတ်မှတ်ချက်များဖြင့် ပြည့်မှီကိုက်ညီခြင်းမရှိသော ကျောင်းသားများ မှန်သမျှအတွက် ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှု အစီအစဉ်များအား ထောက်ပံ့ပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။ ပင်မ ဘာသာရပ်များ အားလုံးတွင် အလုံးစုံ ကိန်းဂဏန်းဆိုင်ရာ ပင်မပျမ်းမျှ 80 ၊ ကိန်းဂဏန်းဆိုင်ရာ အနည်းဆုံး အမှတ်သတ်မှတ်ချက် 71 အား ထိန်းသိမ်းထားနိုင်ခြင်းမရှိသည့်အပြင် စာသင်နှစ်ဝက် နှစ်ခုစာ ဆက်တိုက်မှ စာသင်နှစ်ဝက် တစ်ခုစာစီလျှင် ပရိုမိုးရှင်း စံသတ်မှတ်ချက်များဖြင့် ပြည့်မှီကိုက်ညီခြင်းမရှိသော ကျောင်းသားများသည် အထူးပြုမဂ္ဂနက် အစီအစဉ်မှ ထွက်ခွာပြီး၊ မိမိတို့ နေအိမ်ကျောင်းတွင် စာရင်းသွင်းရမည် ဖြစ်သည်။ အကယ်၍ ကျောင်းသားတစ်ဦးသည် ကျောင်းပညာသင်နှစ်၏ မည်သည့် ကာလအတောအတွင်းတွင်မဆို ပရိုမိုးရှင်း စံသတ်မှတ်ချက်များဖြင့် ပြည့်မှီကိုက်ညီခြင်းမရှိပါလျှင် အဆိုပါကျောင်းသားသည် အထူး သင်ကြားပို့ချမှု အစီအစဉ်မှ ချက်ချင်း နုတ်ထွက်ပြီး၊ နေအိမ်ကျောင်းသို့ ပြန်လည် တက်ရောက်ရမည် ဖြစ်သည်။

• **မဲလက်မှတ်ကံစမ်းမှုဆိုင်ရာ အရည်အချင်းပြည့်မှီမှု မွေးချင်းမောင်နှမ ဦးစားပေးမှုဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်များ -**

အမြွှာ မွေးချင်းမောင်နှမများကိုသာလျှင် ကျောင်းသားများ ကျပန်း ရွေးချယ်မှု မဲလုပ်ငန်းစဉ်အတွင်း ပါဝင်ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် ချိတ်ဆက်ထားမည်ဖြစ်သည်။

• **မှတ်ချက်-** သင်ကြားပို့ချမှု အစီအစဉ် ကျောင်းအပ်ထိုင်ခုံနေရာချထားမှု ကမ်းလှမ်းချက်အား လျှောက်ထားသူမှ ငြင်းပယ်ခဲ့သည့်ဖြစ်စဉ်တွင် ကျောင်းသားဖြစ်သူသည် နောက်လာမည့် လွတ်လပ်စွာ အဖွင့်စာရင်းသွင်းမှု 2020 မတိုင်မှီအထိ အထူးပြုမဂ္ဂနက် အစီအစဉ်တစ်ခုတွင် နေရာချထားမှုအတွက် လျှောက်ထားနိုင်မည် မဟုတ်ပေ။

• **အခြေခံပညာလိင် M.A.P.** ရမှတ်များ အား 2018-2019 ကျောင်းပညာသင်နှစ်အတွက် M.A.P အက်ဖြတ်စစ်ဆေးမှု ပထမဆုံးအကြိမ် စီစီမံဆောင်ရွက်မှုမှ ရယူမည်ဖြစ်သည်။



2019-20 အထူးစိတ်ပါဝင်စားမှု အထူးသင်ကြားပို့ချမှု အစီအစဉ်

အရည်အချင်းပြည့်မှီမှု နှင့် ဆက်လက်တက်ရောက်မှုဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်များ

DeKalb ကောင်တီကျောင်းခရိုင်သည် မိဘများအား မိမိတို့ကလေး၏ နေအိမ်၌ သင်ယူလေ့လာမှု အတွေ့ အကြုံများတွင်သော်လည်းကောင်း၊ ထို့ပြင် ကျောင်း လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများ၌ လုပ်အားပေးပါဝင်ခြင်းဖြင့်သော်လည်းကောင်း ပါဝင်ဆောင်ရွက်မှုပြုရန် များစွာ တိုက်တွန်းအားပေးသည်။

- **မူလတန်းကျောင်းအစီအစဉ် အရည်အချင်းပြည့်မှီမှု** - အထူးစိတ်ပါဝင်စားမှု အထူးသင်ကြားပို့ချမှု အစီအစဉ်များ (Special Interest Magnet Programs) (ဆိုလိုသည်မှာ သင်္ချာ၊ သိပ္ပံ၊ တင်ဆက်မှုအနုပညာ၊ နည်းပညာ အစရှိသည်တို့) အတွက် လျှောက်ထားသူများသည် ပင်မဘာသာရပ်များတွင် ဆောင်းရာသီ စာသင်နှစ်ဝက် ပျမ်းမျှ အတန်း၏အမှတ် (GPA) 3.0 (သို့မဟုတ် အထက်) ရရှိရမည် ဖြစ်သည်။ မူကြို နှင့် သူငယ်တန်း ကျောင်းသား လျှောက်ထားသူများအနေနှင့်မူ အရည်အချင်းပြည့်မှီမှုဆိုင်ရာ စံသတ်မှတ်ချက်များဖြင့် ပြည့်မှီကိုက်ညီရန် မလိုအပ်ပေ။
- **မူလတန်းကျောင်းအစီအစဉ် ဆက်လက်တက်ရောက်မှုဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်များ** - အထူးစိတ်ပါဝင်စားမှု အထူးသင်ကြားပို့ချမှု အစီအစဉ်တစ်ခုအတွင်း စာရင်းသွင်းထားသည့် ကျောင်းသားဖြစ်သူသည် ပညာသင်နှစ်တစ်လျှောက် GPA 3.0 (သို့မဟုတ် အထက်) အား ထိန်းသိမ်းထားနိုင်ရမည် ဖြစ်သည်။ ပညာရေးစွမ်းဆောင်ချက် စံသတ်မှတ်ချက်များအား ထိန်းသိမ်းထားနိုင်ခြင်းမရှိသော ကျောင်းသားများအား စာသင်နှစ်ဝက်တစ်ခုစာအတွက် အစမ်းစောင့်ကြည့်လေ့လာမှုအတွင်း နေရာချထားမည် ဖြစ်သည်။ အစမ်းစောင့်ကြည့်မှုကာလတစ်လျှောက် GPA 3.0 အောက် ရရှိသည့် ကျောင်းသားများအတွက် ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှု အစီအစဉ်များအား ထောက်ပံ့ပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။ မိဘများအနေနှင့် အားလုံးသော ကွန်ဗရန့်ဆွေးနွေးပွဲများသို့ တက်ရောက်ရန် လိုအပ်သည်။ အတန်း၏ အဆင့်များသတ်မှတ်သော ကာလဆက်တိုက် နှစ်ခု သို့မဟုတ် စာသင်နှစ်ဝက် နှစ်ခု အပြီးနောက် GPA 3.0 အား ထိန်းသိမ်းထားနိုင်ခြင်းမရှိသော ကျောင်းသားများသည် အထူး သင်ကြားပို့ချမှု အစီအစဉ်မှ ထွက်ခွာပြီး မိမိတို့ နေအိမ်ကျောင်းတွင် စာရင်းသွင်းရမည် ဖြစ်သည်။ အကယ်၍ ကျောင်းသားတစ်ဦးသည် ကျောင်းပညာသင်နှစ်၏ မည်သည့် ကာလအတောအတွင်းတွင်မဆို ပရိုမိုးရှင်း စံသတ်မှတ်ချက်များဖြင့် ပြည့်မှီကိုက်ညီခြင်းမရှိပါလျှင် အဆိုပါကျောင်းသားသည် အထူးသင်ကြားပို့ချမှု အစီအစဉ်မှ ချက်ချင်း နုတ်ထွက်ပြီး နေအိမ်ကျောင်းသို့ ပြန်လည် တက်ရောက်ရမည် ဖြစ်သည်။
- **အလယ်တန်း နှင့် အထက်တန်းကျောင်းအစီအစဉ်ဆိုင်ရာ အရည်အချင်းပြည့်မှီမှု** - အားလုံးသော လျှောက်ထားသူများသည် ပင်မ ဘာသာရပ်များတွင် ဆောင်းရာသီ စာသင်နှစ်ဝက် ပျမ်းမျှ ဂရိတ်ပွင့်အမှတ် (GPA) 3.0 (သို့မဟုတ် အထက်) ရရှိရမည် ဖြစ်သည်။
- **အလယ်တန်း နှင့် အထက်တန်းကျောင်းအစီအစဉ် ဆက်လက်တက်ရောက်မှုဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်များ** - အထူးစိတ်ပါဝင်စားမှု အထူးပြုမဂ္ဂဇန် အစီအစဉ်များ (Special Interest Magnet Programs) အတွင်း စာရင်းသွင်းထားသည့် အလယ်တန်း နှင့် အထက်တန်း ကျောင်းသားများသည် ပင်မ ဘာသာရပ်များ အားလုံးတွင် အလုံးစုံ ကိန်းဂဏန်းဆိုင်ရာ ပင်မပျမ်းမျှ 80 ၊ ကိန်းဂဏန်းဆိုင်ရာ အနည်းဆုံး ဂရိတ်သတ်မှတ်ချက် 71 အား ထိန်းသိမ်းထားနိုင်ရမည်ဖြစ်ပြီး၊ ပညာရေးနှစ်တောက်လျှောက် အဆင့်တိုးမြှင့်သည့် စံသတ်မှတ်ချက်များဖြင့် ပြည့်မှီကိုက်ညီရမည် ဖြစ်သည်။ ပညာရေးစွမ်းဆောင်ချက် စံသတ်မှတ်ချက်များအား ထိန်းသိမ်းထားနိုင် ခြင်းမရှိသော ကျောင်းသားများအား စာသင်နှစ်ဝက်တစ်ခုစာအတွက် အစမ်းစောင့်ကြည့်လေ့လာမှုအတွင်း နေရာချထားမည် ဖြစ်သည်။ မိဘများအနေနှင့် အားလုံးသော တွေ့ဆုံ ဆွေးနွေးပွဲများသို့ တက်ရောက်ရန် လိုအပ်သည်။ ပညာရေးစွမ်းဆောင်ချက် စံသတ်မှတ်ချက်များဖြင့် ပြည့်မှီကိုက်ညီခြင်းမရှိသော ကျောင်းသားများ မှန်သမျှအတွက် ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှု အစီအစဉ်များအား ထောက်ပံ့ပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။ ပင်မ ဘာသာရပ်များ အားလုံးတွင် အလုံးစုံ ကိန်းဂဏန်းဆိုင်ရာ ပင်မပျမ်းမျှ 80 ၊ ကိန်းဂဏန်းဆိုင်ရာ အနည်းဆုံး သတ်မှတ်ချက် အမှတ် 71 အား ထိန်းသိမ်းထားနိုင်ခြင်းမရှိသည့်အပြင် ဂရိတ်အဆင့်များသတ်မှတ်သော ကာလဆက်တိုက် နှစ်ခု သို့မဟုတ် စာသင်နှစ်ဝက် နှစ်ခု အပြီးနောက် အဆင့်တိုးမြှင့်သည့် စံသတ်မှတ်ချက်များဖြင့် ပြည့်မှီကိုက်ညီခြင်းမရှိသော ကျောင်းသားများသည် အထူး သင်ကြားပို့ချမှု အစီအစဉ်မှ ထွက်ခွာပြီး မိမိတို့ နေအိမ်ကျောင်းတွင် စာရင်းသွင်းရမည် ဖြစ်သည်။ အကယ်၍ ကျောင်းသားတစ်ဦးသည် ကျောင်းပညာသင်နှစ်၏ မည်သည့် ကာလအတောအတွင်းတွင်မဆို အဆင့်တိုးမြှင့်သည့် စံသတ်မှတ်ချက်များဖြင့် ပြည့်မှီကိုက်ညီခြင်းမရှိပါလျှင် အဆိုပါကျောင်းသားသည် အထူးသင်ကြားပို့ချမှု အစီအစဉ်မှ ချက်ချင်း နုတ်ထွက်ပြီး နေအိမ်ကျောင်းသို့ ပြန်လည် တက်ရောက်ရမည် ဖြစ်သည်။ **မှတ်ချက်-** အထူးပြုမဂ္ဂဇန်အစီအစဉ်တစ်ခုတွင် စာရင်းသွင်းထားသည့် ကျောင်းသားများသည် သင်ကြားပို့ချမှု ခရစ်ဒစ်အမှတ်များအား ရယူရယူရန် သို့မဟုတ် အထူးပြုမဂ္ဂဇန်အစီအစဉ် ဒီပလိုမာ တံဆိပ်အား ရယူရန်အတွက်သာ လိုအပ်သော အထူးသင်ကြားပို့ချမှု ဘာသာရပ်များ သို့မဟုတ် ထောက်ခံခွင့်ပြုထားသော ကောလိပ်အဆင့် ဘာသာရပ်အစီအစဉ်များအား ပြီးမြောက်ဆောင်ရွက်ရမည် ဖြစ်သည်။

- **DeKalb ဝိဇ္ဇာအနုပညာကျောင်း အစီအစဉ် ဆက်လက်တက်ရောက်မှုဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်များ (ဂရိတ် 8 - 12) -**

စာရင်းသွင်းထားသည့် ကျောင်းသားများ အားလုံးသည် ဘာသာရပ်များ အားလုံးတွင် အလုံးစုံ ကိန်းဂဏန်းဆိုင်ရာ ပင်မပျမ်းမျှ 80 ၊ ကိန်းဂဏန်းဆိုင်ရာ အနည်းဆုံး သတ်မှတ်ချက် အမှတ် 71 အား ထိန်းသိမ်းထားနိုင်ရမည်ဖြစ်ပြီး၊ ပညာရေးနှစ်တောက်လျှောက် ပရပရိုမိုးရှင်း စံသတ်မှတ်ချက်များဖြင့် ပြည့်မှီကိုက်ညီရမည် ဖြစ်သည်။ ပညာရေးစွမ်းဆောင်ချက် စံသတ်မှတ်ချက်များအား ထိန်းသိမ်းထားနိုင်ခြင်းမရှိသော ကျောင်းသားများအား စာသင်နှစ်ဝက်တစ်ခုစာအတွက် အစမ်းစောင့်ကြည့်လေ့လာမှုအတွင်း နေရာချထားထားမည် ဖြစ်သည်။ မိဘများအနေနှင့် အားလုံးသော တွေ့ဆုံ ဆွေးနွေးပွဲများသို့ တက်ရောက်ရန် လိုအပ်သည်။ ပညာရေးစွမ်းဆောင်ချက် စံသတ်မှတ်ချက်များဖြင့် ပြည့်မှီကိုက်ညီခြင်းမရှိသော ကျောင်းသားများ မှန်သမျှအတွက် ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှု အစီအစဉ်များအား ထောက်ပံ့ပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။ ဘာသာရပ်များ အားလုံးတွင် အလုံးစုံ ကိန်းဂဏန်းဆိုင်ရာ ပင်မပျမ်းမျှ 80 ၊ ကိန်းဂဏန်းဆိုင်ရာ အနည်းဆုံး သတ်မှတ်ချက် အမှတ် 71 အား ထိန်းသိမ်းထားနိုင်ခြင်းမရှိသည့်အပြင် အတန်း၏အဆင့်များသတ်မှတ်သော ကာလဆက်တိုက် နှစ်ခု သို့မဟုတ် စာသင်နှစ်ဝက် နှစ်ခု အပြီးနောက် အဆင့်တိုးမြှင့်သည့် စံသတ်မှတ်ချက်များဖြင့် ပြည့်မှီကိုက်ညီခြင်းမရှိသော ကျောင်းသားများသည် အထူးပြုမဂ္ဂနက် အစီအစဉ်မှ ထွက်ခွာပြီး၊ မိမိတို့ နေအိမ်ကျောင်းတွင် စာရင်းသွင်းရမည် ဖြစ်သည်။ ကျောင်းသားများသည် ကျောင်းပညာသင်နှစ်တစ်ခုစီအတွက် စွမ်းဆောင်ချက် ခရစ်ဒစ်အမှတ် နှစ်ခုအား ပြီးမြောက်ဆောင်ရွက်ရန်လည်း လိုအပ်သည်။ အကယ်၍ ကျောင်းသားတစ်ဦးသည် ကျောင်းပညာသင်နှစ်၏ မည်သည့် ကာလအတောအတွင်းတွင်မဆို ပရိုမိုးရှင်း စံသတ်မှတ်ချက်များဖြင့် ပြည့်မှီကိုက်ညီခြင်းမရှိပါလျှင် အဆိုပါကျောင်းသားသည် အထူး သင်ကြားပို့ချမှု အစီအစဉ်မှ ချက်ချင်း နုတ်ထွက်ပြီး၊ နေအိမ်ကျောင်းသို့ ပြန်လည် တက်ရောက်ရမည် ဖြစ်သည်။

- **Arabia Mountain အထက်တန်းကျောင်းအစီအစဉ် ဆက်လက်တက်ရောက်မှုဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်များ -** စာရင်းသွင်းထားသည့် ကျောင်းသားများ အားလုံးသည် သတ်မှတ်ထားသော တူညီဝတ်စုံယူနီဖောင်းအား နေ့စဉ် ဝတ်ဆင်ရမည်။ ရပ်ရွာအကျိုးပြုလုပ်ငန်း နာရီ 20 ဆောင်ရွက်ရမည်။ ဘာသာရပ်များ အားလုံးတွင် အလုံးစုံ ကိန်းဂဏန်းဆိုင်ရာ ပင်မပျမ်းမျှ 80 ၊ ကိန်းဂဏန်းဆိုင်ရာ အနည်းဆုံး သတ်မှတ်ချက် အမှတ် 71 အား ထိန်းသိမ်းထားနိုင်ရမည်ဖြစ်ပြီး၊ ပညာရေးနှစ်တောက်လျှောက် အဆင့်တိုးမြှင့်သည့် စံသတ်မှတ်ချက်များဖြင့် ပြည့်မှီကိုက်ညီရမည် ဖြစ်သည်။ ကျောင်းသားကြီးများသည် မိမိတို့၏ လေ့လာမှု မေဂျာအစီအစဉ်အလိုက် သိပ္ပံ၊ နည်းပညာ၊ အင်ဂျင်နီယာ နှင့် သင်္ချာ (STEM) စီမံချက် တစ်ခုအားလည်း ပြီးမြောက်ဆောင်ရွက်ရမည် ဖြစ်သည်။ ကျောင်းသားများသည် ပညာရေး ယှဉ်ပြိုင်မှုအတွင်း ပါဝင်ဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်ပြီး၊ ကျောင်းသား အဖွဲ့အစည်းများ နှင့်/သို့မဟုတ် ကျောင်းသားကလပ်များတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ရမည် ဖြစ်သည်။ မိဘများသည် ကျောင်းပညာသင်နှစ် တစ်နှစ်လျှင် မိဘဆိုင်ရာ ပါဝင်ဆောင်ရွက်မှု ဝန်ဆောင်မှု နာရီချိန် 10 နာရီအား ပြီးမြောက်ဆောင်ရွက်ရမည် ဖြစ်သည်။ ပညာရေးစွမ်းဆောင်ချက် စံသတ်မှတ်ချက်များအား ထိန်းသိမ်းထားနိုင်ခြင်းမရှိသော ကျောင်းသားများအား စာသင်နှစ်ဝက်တစ်ခုစာအတွက် အစ အစမ်းစောင့်ကြည့်လေ့လာမှုအတွင်း နေရာချထားမည် ဖြစ်သည်။ မိဘများအနေနှင့် အားလုံးသော ကွန်ဖရင့်ဆွေးနွေးပွဲများသို့ တက်ရောက်ရန် လိုအပ်သည်။ ပညာရေးစွမ်းဆောင်ချက် စံသတ်မှတ်ချက်များဖြင့် ပြည့်မှီကိုက်ညီခြင်းမရှိသော ကျောင်းသားများ မှ မှန်သမျှအတွက် ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှု အစီအစဉ်များအား ထောက်ပံ့ပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။ ဘာသာရပ်များ အားလုံးတွင် အလုံးစုံ ကိန်းဂဏန်းဆိုင်ရာ ပင်မပျမ်းမျှ 80 ၊ ကိန်းဂဏန်းဆိုင်ရာ အနည်းဆုံး သတ်မှတ်ချက် အမှတ် 71 အား ထိန်းသိမ်းထားနိုင်ခြင်းမရှိသည့်အပြင် အတန်း၏ အဆင့်များသတ်မှတ်သော ကာလဆက်တိုက် နှစ်ခု သို့မဟုတ် စာသင်နှစ်ဝက် နှစ်ခု အပြီးနောက် ပရိုမိုးရှင်း စံသတ်မှတ်ချက်များဖြင့် ပြည့်မှီကိုက်ညီခြင်းမရှိသော ကျောင်းသားများသည် အထူးပြုမဂ္ဂနက် အစီအစဉ်မှ ထွက်ခွာပြီး၊ မိမိတို့ နေအိမ်ကျောင်းတွင် စာရင်းသွင်းရမည် ဖြစ်သည်။ ကျောင်းသားများသည် ကျောင်းပညာသင်နှစ်တစ်ခုစီအတွက် စွမ်းဆောင်ချက် ခရစ်ဒစ် နှစ်ခုအား ပြီးမြောက်ဆောင်ရွက်ရန်လည်း လိုအပ်သည်။ အကယ်၍ ကျောင်းသားတစ်ဦးသည် ကျောင်းပညာသင်နှစ်၏ မည်သည့် ကာလအတောအတွင်းတွင်မဆို ပရိုမိုးရှင်း စံသတ်မှတ်ချက်များဖြင့် ပြည့်မှီကိုက်ညီခြင်းမရှိပါလျှင် အဆိုပါကျောင်းသားသည် အထူးသင်ကြားပို့ချမှု အစီအစဉ်မှ ချက်ချင်း နုတ်ထွက်ပြီး၊ နေအိမ်ကျောင်းသို့ ပြန်လည် တက်ရောက်ရမည် ဖြစ်သည်။

- **မဲလက်မှတ်ကမ်းမှုဆိုင်ရာ အရည်အချင်းပြည့်မှီမှု မွေးချင်းမောင်နှမ ဦးစားပေးမှုဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်များ -** အမြွှာ မွေးချင်းမောင်နှမများကိုသာလျှင် ကျောင်းသားများ ကျပန်း ရွေးချယ်မှု မဲလုပ်ငန်းစဉ်အတွင်း ပါဝင်ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် ချိတ်ဆက်ထားမည်ဖြစ်သည်။ ဤသည်မှာ အောက်ဖော်ပြပါတို့၌ ကျောင်းအပ်တိုင်ခုံနေရာ လျှောက်ထားသည့် လျှောက်ထားသူများသို့ သက်သက်ဆိုင်ခြင်း မရှိပေ -
 - DeKalb ဝိဇ္ဇာအနုပညာ မူလတန်းကျောင်း၊ ဂရိတ် 4-7
 - DeKalb ဝိဇ္ဇာအနုပညာကျောင်း (ဂရိတ် 8-12)
 - Arabia Mountain အထက်တန်းကျောင်း -



အမြွှာ မွေးချင်း မောင်နှမများသည် ၎င်းမွေးချင်းမောင်နှမဆိုင်ရာ ဦးစားပေးအတွက် အရည်အချင်း ပြည့်မှီနိုင်စေရန်အတွက် ဘာသာရပ် အတန်းအဆင့် နှင့် တူညီသော အစီအစဉ်အတွင်း ကျောင်းအပ်ထိုင်ခုံနေရာတစ်ခုအတွက် လျှောက်ထားရမည် ဖြစ်သည်။ ထို့ပြင် ၎င်းမွေးချင်းမောင်နှမနှစ်ဦးစလုံးသည် ဦးစားပေးမှုအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မှီနိုင်စေရန်အတွက် ဘာသာရပ် အရည်အချင်းပြည့်မှီဆိုင်ရာ စံသတ်မှတ်ချက်များအား ပြည့်မှီအောင် ဆောင်ရွက်ရမည် ဖြစ်သည်။

မှတ်ချက်-

- အထူးသင်ကြားပို့ချမှု အစီအစဉ် ကျောင်းအပ်ထိုင်ခုံနေရာချထားမှု ကမ်းလှမ်းချက်အား လျှောက်ထားသူမှ ၎င်းပယ်ခွင့်သည့်ဖြစ်စဉ်တွင် ကျောင်းသားဖြစ်သူသည် နောက်လမည့် လွတ်လပ်စွာ အဖွင့် ရွေးချယ်မှု/မဲလက်မှတ်ကံစမ်းမှုကာလ (ဇွန်ဦး 2020) မတိုင်မှီအထိ အထူး သင်ကြားပို့ချမှု အစီအစဉ်တစ်ခုတွင် နေရာချထားမှုအတွက် လျှောက်ထားနိုင်မည် မဟုတ်ပေ။
- အထူး သင်ကြားပို့ချမှု စီအစဉ်တစ်ခုတွင် စာရင်းသွင်းထားသည့် ကျောင်းသားများသည် အထူးသင်ကြားပို့ချမှု ခရစ်ဒစ်အမှတ်များအား ရယူရန် သို့မဟုတ် အထူးပြုမဂ္ဂနက်အစီအစဉ် ဒီပလိုမာ တံဆိပ်အား ရယူရန်အတွက် လိုအပ်သော အထူးပြုမဂ္ဂနက် ဘာသာရပ်များ သို့မဟုတ် ထောက်ခံခွင့်ပြုထားသော ကောလိပ်အဆင့် ဘာသာရပ်အစီအစဉ်များအား ပြီးမြောက်ဆောင်ရွက်ရမည် ဖြစ်သည်။